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Městská část Praha – Ďáblice 
ZÁPIS 

ze 04. veřejného zasedání  
Zastupitelstva Praha- Ďáblice 
konaného dne 20. 06. 2011 

 
 
 
Přítomni:  Mgr. Markéta Bouzková, Tatjana Dohnalová, Ing. Tomáš Dvořák, Zdeňka 
Fišmistrová, Ing. Martin Křížek, PhDr. Vladimír Novotný, Ing. Slavomír Procházka, Ing. Miloš 
Růžička, RNDr. Martin Smrček, Vítězslav Stoklasa, Ing. Lenka Stroblová, tajemník ÚMČ 
Ďáblice Vlastimil Fouček 
Omluveni: PharmDr. Jana Bártová, Bc. Marcel Janek, MUDr. Martin Lukeš, Danuše 
Ševčíková 
Nepřítomni: -  
 
Ověřovateli zápis ů na základ ě usnesení č. 07/10/ZMČ byli stanoveni: 
PhDr. Vladimír Novotný, RNDr. Martin Smrček, Ing. Lenka Stroblová  
 
  
Starosta zahájil 04. ZMČ v 18.05 hodin, přivítal všechny přítomné - jak hosty, tak i kolegy - 
a pověřil vedením ZMČ radního PhDr. Vladimíra Novotného, který navrhl program jednání 
s těmito body: 
 
1. Kontrola zápisu z 03. veřejného zasedání ZMČ  
2. Zánik mandátu – PharmDr. Jana Bártová (tajemník) 
3. Jednací řád Zastupitelstva Praha-Ďáblice (pí. Dohnalová) 
4. Závěrečný účet Praha-Ďáblice za rok 2010 (Ing. Křížek)  
5. Rozpočtové opatření č. 1 k rozpočtu na Praha-Ďáblice na rok 2011 (Ing. Křížek) 
6. Privatizace bytů v domě č. p. 161/6 a č. p.161/8 ul. Ďáblická (starosta) 
7. Poskytnutí finančního daru SK Ďáblice – fotbalový oddíl (starosta) 
8. Prodej části pozemku p. č. 1548/112 k. ú. Ďáblice (starosta)  
9. Informace starosty 
   a) poskytnuté finanční dary  
10. Diskuze 
 
Postupně bylo navrženo program rozší řit o další body : 
- Roční plán Kontrolního výboru Praha-Ďáblice (Ing. Bečvařík - KV) 
- Souhlasné prohlášení práva vlastnictví nemovitosti k p. č. 52/14 k. ú. Březiněves (tajemník) 
- Dar pozemků p. č. 1559/102 Central Group, a.s. (tajemník) 
 
Na základě doplnění, byl schválen program jednání ZMČ Praha-Ďáblice v tomto pořadí: 
 
1. Kontrola zápisu z 03. ve řejného zasedání ZM Č  
2. Zánik mandátu – PharmDr. Jana Bártová (tajemník)  
3. Jednací řád Zastupitelstva Praha- Ďáblice (pí. Dohnalová) 
4. Závěrečný účet Praha-Ďáblice za rok 2010 (Ing. K řížek)  
5. Rozpočtové opat ření č. 1 k rozpo čtu na Praha- Ďáblice na rok 2011 

 (Ing. K řížek) 
6. Privatizace byt ů v dom ě č.p. 161/6 a č.p.161/8 ul. Ďáblická (starosta) 
  7. Poskytnutí finan čního daru SK Ďáblice – fotbalový oddíl (starosta) 
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  8. Prodej části pozemku p. č. 1548/112 k. ú. Ďáblice (starosta)  
  9. Informace starosty 

 a) poskytnuté finan ční dary  
10. Roční plán Kontrolního výboru Praha- Ďáblice (Ing. Be čvařík - KV) 
11. Souhlasné prohlášení práva vlastnictví nemovito sti k p. č. 52/14 k. ú. B řeziněves 

(tajemník) 
12. Dar pozemk ů p. č. 1559/102 Central Group, a.s. (tajemník) 
13. Diskuze 
 
 
O programu jednání nechal PhDr. Novotný hlasovat. Program byl schválen členy ZMČ 
v počtu hlasů pro – 11, proti – 0, zdržel se – 0 . 
 A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Procházka Slavomír A 
Dohnalová Tatjana  A Ing. Růžička Miloš  A 
Ing. Dvořák Tomáš  A RNDr. Smrček Martin A 
Fišmistrová Zdeňka  A Stoklasa Vítězslav  A 
Ing. Křížek Martin  A Ing. Stroblová Lenka A 
PhDr. Novotný Vladimír A   
 
1. Kontrola zápisu z 03. ve řejného zasedání ZM Č  
K zápisu nebyly vzneseny žádné připomínky, radní PhDr. Novotný nechal o zápise z 03. 
ustanovujícího ZMČ hlasovat. Zápis byl schválen členy ZMČ v počtu hlasů pro – 11, proti 
– 0, zdržel se – 0 .  
 A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Procházka Slavomír A 
Dohnalová Tatjana  A Ing. Růžička Miloš  A 
Ing. Dvořák Tomáš  A RNDr. Smrček Martin A 
Fišmistrová Zdeňka  A Stoklasa Vítězslav  A 
Ing. Křížek Martin  A Ing. Stroblová Lenka A 
PhDr. Novotný Vladimír A   
 
 
2. Zánik mandátu – PharmDr. Jana Bártová (tajemník)  
Tajemník úřadu seznámil členy ZMČ s rezignací PharmDr. Jany Bártové k 08. 06. 2011 a 
sdělil, že dle volebních výsledků byla prvním náhradníkem za volební stranu „Vaše volba – 
Ďáblice!“ paní Mgr. Milada Bulirschová, která se písemně funkce zřekla, dalším v pořadí za 
volební stranu „Vaše volba – Ďáblice!“ byl JUDr. Tomáš Engel, který se též písemně zřekl 
funkce. S dalšími náhradníky z volební kandidátky „Vaše volba – Ďáblice!“ zatím nebylo 
jednáno.  
 
ZMČ po projednání schválilo návrh usnesení č. 026/11/ZMČ k zániku mandátu PharmDr. 
Jany Bártové v počtu hlasů pro – 11, proti – 0, zdržel se – 0 . 
 
 
 A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Procházka Slavomír A 
Dohnalová Tatjana  A Ing. Růžička Miloš  A 
Ing. Dvořák Tomáš  A RNDr. Smrček Martin A 
Fišmistrová Zdeňka  A Stoklasa Vítězslav  A 
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Ing. Křížek Martin  A Ing. Stroblová Lenka A 
PhDr. Novotný Vladimír A   
 
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo m ěstské části po projednání  
 
I. Bere na v ědomí 
rezignaci č lenky ZMČ Praha - Ďáblice PharmDr. Jany Bártové k 8. 6. 2011. 

3. Jednací řád Zastupitelstva Praha- Ďáblice (pí. Dohnalová) 
Radní Dohnalová seznámila všechny přítomné s novým návrhem jednacího řádu ZMČ 
Praha-Ďáblice. 
K výše uvedenému byla rozpoutána debata. 
Ing. Křížek spolu s RNDr. Smrčkem navrhli upravit a doformátovat návrh Jednacího řádu Z 
Praha-Ďáblice a posléze zazněl ze strany RNDr. Smrčka návrh na přeložení bodu na 
zářijové Zastupitelstvo Praha-Ďáblice.  
PhDr. Novotný nechal o návrhu RNDr. Smrčka hlasovat. 
ZMČ po projednání schválilo výše uvedený návrh v počtu hlasů pro – 11, proti – 0, zdržel 
se – 0. 
 A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Procházka Slavomír A 
Dohnalová Tatjana  A Ing. Růžička Miloš  A 
Ing. Dvořák Tomáš  A RNDr. Smrček Martin A 
Fišmistrová Zdeňka  A Stoklasa Vítězslav  A 
Ing. Křížek Martin  A Ing. Stroblová Lenka A 
PhDr. Novotný Vladimír A   
 

4. Závěrečný účet Praha-Ďáblice za rok 2010 (Ing. K řížek)  
Předseda Finančního výboru Ing. Křížek předložil Zastupitelstvu Praha-Ďáblice návrh 
závěrečného účtu Praha-Ďáblice za rok 2010, navržený Finančním výborem Praha-Ďáblice. 
ZMČ po projednání schválilo návrh usnesení č. 027/11/ZMČ k závěrečnému účtu Praha-
Ďáblice za rok 2010 v počtu hlasů pro – 11, proti – 0, zdržel se – 0.  
 A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Procházka Slavomír A 
Dohnalová Tatjana  A Ing. Růžička Miloš  A 
Ing. Dvořák Tomáš  A RNDr. Smrček Martin A 
Fišmistrová Zdeňka  A Stoklasa Vítězslav  A 
Ing. Křížek Martin  A Ing. Stroblová Lenka A 
PhDr. Novotný Vladimír A   
 
V tomto zn ění 
Zastupitelstvo M Č  po projednání a na základ ě  usnesení 
č . 052/11/RMČ  
I.  Schvaluje,  
v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., závěrečný účet Praha-Ďáblice za rok 
2010 s výhradou ve smyslu nálezu kontrolní skupiny MHMP obsaženou ve 
„Zprávě  o výsledku přezkoumání hospodaření“ za rok 2010. 
 
 
II. Schvaluje 
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vydaný „Př íkaz starosty k odstranění nedostatků“ vyplývajících ze „Zprávy o 
výsledku přezkoumání hospodaření“ za rok 2010. 
 
5. Rozpočtové opat ření č. 1 k rozpo čtu Praha- Ďáblice na rok 2011 

 (Ing. K řížek) 
Ing. Martin Křížek seznámil všechny přítomné s návrhem rozpočtového opatření č. 1 
k rozpočtu Praha-Ďáblice na rok 2011. ZMČ po projednání schválilo návrh usnesení č. 
028/11/ZMČ k rozpočtovému opatření č. 1 k rozpočtu Praha-Ďáblice na rok 2011 v počtu 
hlasů pro – 11, proti – 0, zdržel se – 0 . 
 A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Procházka Slavomír A 
Dohnalová Tatjana  A Ing. Růžička Miloš  A 
Ing. Dvořák Tomáš  A RNDr. Smrček Martin A 
Fišmistrová Zdeňka  A Stoklasa Vítězslav  A 
Ing. Křížek Martin  A Ing. Stroblová Lenka A 
PhDr. Novotný Vladimír A   
 
V tomto zn ění 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
I. Schvaluje 
návrh rozpočtového opatření č. 1 k rozpočtu MČ na rok 2011, které je přílohou č. 1 tohoto 
usnesení v objemu zvýšení příjmů i výdajů o 49.700,- Kč na základě změny dotačních 
vztahů (bez nároku na financování). 
 
6. Privatizace byt ů v dom ě č. p. 161/6 a č.p.161/8 ul. Ďáblická (starosta) 
Starosta informoval všechny přítomné o žádosti nájemců bytů v domech č. p. 161/6 a 161/8 
o jejich privatizaci. PhDr. Novotný k výše uvedenému rozpoutal diskuzi, nejdříve mezi 
zastupiteli a posléze mezi občany MČ. 
Z řad občanů vystoupila se svým návrhem paní Stroblová, která požádala zastupitele, aby 
byl pro příští období vyvěšen program s body jednání i v sále, kde probíhá jednání 
Zastupitelstva Praha-Ďáblice.  
ZMČ po projednání schválilo návrh usnesení č. 029/11/ZMČ k privatizaci bytů v domě č.p. 
161/6 a č.p. 161/8 ul. Ďáblická v počtu hlasů pro – 8, proti – 1, zdržel se – 2 . 
 A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta 0 Ing. Procházka Slavomír A 
Dohnalová Tatjana  A Ing. Růžička Miloš  A 
Ing. Dvořák Tomáš  A RNDr. Smrček Martin 0 
Fišmistrová Zdeňka  A Stoklasa Vítězslav  N 
Ing. Křížek Martin  A Ing. Stroblová Lenka A 
PhDr. Novotný Vladimír A   
 
V tomto zn ění 
Zastupitelstvo po projednání a na základ ě usnesení č.035/11/RMČ  
I.  Nesouhlasí 
s privatizací bytů v objektech č. p. 161/6 a č. p. 161/8 ul. Ďáblická ve vlastnictví hl. m. Prahy, 
svěřené Praha-Ďáblice. 
 
 
 
7. Poskytnutí finan čního daru SK Ďáblice – fotbalový oddíl (starosta) 
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Starosta seznámil všechny přítomné s návrhem na poskytnutí finančního daru SK Ďáblice 
– fotbalový oddíl ve výši 250.000 Kč. ZMČ po projednání schválilo návrh usnesení č. 
030/11/ZMČ k poskytnutí finančního daru SK Ďáblice – fotbalový oddíl v počtu hlasů pro – 
11, proti – 0, zdržel se – 0 . 
 A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Procházka Slavomír A 
Dohnalová Tatjana  A Ing. Růžička Miloš  A 
Ing. Dvořák Tomáš  A RNDr. Smrček Martin A 
Fišmistrová Zdeňka  A Stoklasa Vítězslav  A 
Ing. Křížek Martin  A Ing. Stroblová Lenka A 
PhDr. Novotný Vladimír A   
 
V tomto zn ění 
Zastupitelstvo m ěstské části po projednání: 
I.  Schvaluje 
poskytnutí finančního daru SK Ďáblice - fotbalový oddíl ve výši 250.000 Kč na provoz 
sportovního areálu SK Ďáblice pro rok 2011 v souladu se schváleným rozpočtem MČ 
Ďáblice na rok 2011. 
II. Pověřuje  
starostu k podpisu darovací smlouvy. 
 
8. Prodej části pozemku p. č. 1548/112 k. ú. Ďáblice (starosta)  
Starosta seznámil všechny přítomné s návrhem společnosti Shagga s.r.o., aby MČ Praha – 
Ďáblice odprodala svůj podíl p. č. 1548/112 k. ú. Ďáblice a navrhuje pozemek neprodávat. 
ZMČ po projednání schválilo návrh usnesení č. 031/11/ZMČ k prodeji části pozemku p.č. 
1548/112 k. ú. Ďáblice v počtu hlasů pro – 10, proti – 1, zdržel se – 0 . 
 A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Procházka Slavomír A 
Dohnalová Tatjana  A Ing. Růžička Miloš  A 
Ing. Dvořák Tomáš  A RNDr. Smrček Martin N 
Fišmistrová Zdeňka  A Stoklasa Vítězslav  A 
Ing. Křížek Martin  A Ing. Stroblová Lenka A 
PhDr. Novotný Vladimír A   
V tomto zn ění 
Zastupitelstvo po projednání a na základ ě usnesení č.032/11/RMČ 
I. Nesouhlasí, 
s odprodejem části (24/576) pozemku p. č. 1548/112 v k. ú. Ďáblice. 
 
9. Informace starosty 
a) poskytnuté finan ční dary  
Starosta informoval  

- o usnesení č. 048/11/RMČ, kterým Praha-Ďáblice poskytla finanční dar ŘÁDU 
KŘÍŽOVNÍKŮ S ČERVENOU HVĚZDOU,  

- o usnesení č. 051/11/RMČ kterým MČ Praha-Ďáblice poskytla finanční dar HS 
Ďáblík, 

- o usnesení č. 055/11/RMČ kterým MČ Praha-Ďáblice poskytla finanční dar pro Jana 
Hlinku. 
 
 

10. Roční plán Kontrolního výboru M Č Praha-Ďáblice (Ing. Be čvařík - KV) 
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Ing. Bečvařík (pověřený předsedou KV Bc. Jankem) za Kontrolní výbor předložil roční plán 
Kontrolního výboru MČ Praha-Ďáblice. ZMČ po projednání schválilo návrh usnesení č. 
032/11/ZMČ k ročnímu plánu kontrol Kontrolního výboru MČ Praha- Ďáblice v počtu hlasů 
pro – 11, proti – 0, zdržel se – 0 . 
 A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Procházka Slavomír A 
Dohnalová Tatjana  A Ing. Růžička Miloš  A 
Ing. Dvořák Tomáš  A RNDr. Smrček Martin A 
Fišmistrová Zdeňka  A Stoklasa Vítězslav  A 
Ing. Křížek Martin  A Ing. Stroblová Lenka A 
PhDr. Novotný Vladimír A   
 
V tomto zn ění 
Zastupitelstvo po projednání a na základ ě předloženého ro čního plánu Kontrolním 
výborem M Č Praha - Ďáblice 
 
I. Schvaluje 
předložený roční plán činnosti Kontrolního výboru Praha-Ďáblice. 
 
 
11. Souhlasné prohlášení práva vlastnictví nemovito sti k p. č. 52/14 k. ú. 

Březiněves (tajemník) 
Tajemník seznámil všechny přítomné s žádostí MČ Praha - Březiněves o prohlášení práva 
vlastnictví k nemovitosti k p.č. 52/14 k.ú. Březiněves. ZMČ po projednání schválilo návrh 
usnesení č. 033/11/ZMČ k souhlasnému prohlášení o převodu vlastnického práva v počtu 
hlasů pro – 11, proti – 0, zdržel se – 0 . 
 A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Procházka Slavomír A 
Dohnalová Tatjana  A Ing. Růžička Miloš  A 
Ing. Dvořák Tomáš  A RNDr. Smrček Martin A 
Fišmistrová Zdeňka  A Stoklasa Vítězslav  A 
Ing. Křížek Martin  A Ing. Stroblová Lenka A 
PhDr. Novotný Vladimír A   
 
V tomto zn ění 
 Zastupitelstvo M Č po projednání, na základ ě doporu čení rady M Č Praha-Ďáblice 
I. Souhlasí  
s přechodem vlastnického práva k pozemku parc. č. 52/14 k. ú. Březiněves o výměře 276 
m2, označené jako ostatní plocha – způsob využití ostatní komunikace (ulice Na Hlavní) z 
Praha-Ďáblice na MČ Praha-Březiněves. 
II. Pověřuje  
starostu podpisem Souhlasného prohlášení. 
 
12. Dar pozemk ů p. č. 1559/102 Central Group, a.s. (tajemník) 
Tajemník seznámil všechny přítomné s návrhem společnosti Central Group, a. s., na 
sepsání darovací smlouvy týkající se p. č. 1559/102 v k. ú. Ďáblice. ZMČ po projednání 
schválilo návrh usnesení č. 034/11/ZMČ k přijetí daru od firmy Central Group, a. s. v počtu 
hlasů pro – 11, proti – 0, zdržel se – 0 . 
 A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Procházka Slavomír A 



 7

Dohnalová Tatjana  A Ing. Růžička Miloš  A 
Ing. Dvořák Tomáš  A RNDr. Smrček Martin A 
Fišmistrová Zdeňka  A Stoklasa Vítězslav  A 
Ing. Křížek Martin  A Ing. Stroblová Lenka A 
PhDr. Novotný Vladimír A   
 
V tomto zn ění 
Zastupitelstvo po projednání  
I. Schvaluje 
přijetí daru pozemků z vlastnictví firmy Central Group, a. s. do vlastnictví hl. m. Prahy se 
svěřenou správou MČ Praha - Ďáblice. Předmětem darování je: 
pozemek p. č. 1559/102 o výměře 11 m2; orná půda v k. ú. Ďáblice. 
II. Pověřuje 
2.1 starostu k podpisu darovací smlouvy. 
2.2 tajemníka k vyřízení všech náležitostí k podání změny vlastnictví v Katastru nemovitostí 
a změnám v evidenci nového nemovitého majetku. 
 
13. Diskuze 
Paní Beranová  
- pozvala všechny přítomné na výstavu drobného zvířectva, která se uskuteční ve dnech 2.– 
4. 9. 2011. 
 
Paní Pešková  
- se dotázala místostarostky p. Fišmistrové, zda již bylo jednáno s TSK ve věci radarů. 
 
Paní zástupkyn ě starosty Fišmistrová 
- TSK bylo požádáno o umístění radarů na ul. Cínovecká a dále byla problematika předána 
na MHMP Odbor dopravy. V současné době se čeká na výsledky. 
 
Paní Stroblová 
- se k problematice odvrácení hluku z ul. Cínovecká též vyjádřila a dotázala se paní 
Fišmistrové, zda paní Pešková vystupuje v dané problematice za Občanské sdružení pro 
Ďáblice. 

 
- Dále požádala paní zástupkyni starosty Fišmistrovou o zveřejnění informací o hluku na 
Cínovecké ul. v Ďáblickém zpravodaji. 
 
Paní Fišmistrová 
- potvrdila, že pí. Pešková vystupuje pod Občanským sdružením pro Ďáblice a souhlasila 
s uveřejněním článku o problematice hlučnosti ul. Cínovecké. 
 
Pan Mošni čka 

- vyzval RMČ ke schůzce ve věci strategie a systému TJ Ďáblice 
- poděkoval za dar pro Jana Hlinku na fotbalové soustředění 
 
20.08 hod. odešla paní Fišmistrová 
20.09 hod. se paní Fišmistrová vrátila 
 
 
 
PhDr. Novotný 
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- potvrdil, že se hodně pracuje s mládeží a že jsou vidět i výsledky a jako další kladný jev 
označil nový management TJ Ďáblice. 

 
 

Paní Dohnalová 
- se obrátila s dotazem na pana Mošničku, z jakého důvodu jsou pouze 2/3 plochy hříště 
kryto umělým povrchem.  

 
Pan Mošni čka 
- minulé vedení v dobré víře vstoupilo na cizí pozemky. V současné době řeší pan starosta 
další vývoj. 

 
RNDr. Smr ček 
- tíží ho stav školního hřiště a jeho nevyužívání, zda to není investiční škoda. 
- kontejnery 18. 6. a 19. 6. 2011- z jakého důvodu byly vybrány kontejnery vysoké přes 3 m, 
kam přes bok nešel klást odpad 
 
Starosta Praha- Ďáblice 
- školní hřiště (o jeho otevření se jedná) 
- kontejnery byly otvíratelné a obec přišly na méně než obvykle. 
 
Mgr. Bouzková 
- připojila se k otázce sportovního vyžití školního hřiště 

 
PhDr. Novotný 
- podpořil danou problematiku a přislíbil, že RMČ využívání školního hřiště projedná  
 
Z řad občanů: 
Paní Párová 
- vznesla dotaz na problematiku osvětlení v ul. Buližníková  

 
PhDr. Novotný 
- objasnil problematiku ve vlastnictví pozemků v ul. Buližníková a přislíbil, že se RMČ pokusí 
tento problém vyřešit. 

 
Starosta Praha- Ďáblice 
- doplnil dr. Novotného a upozornil, že vlastníkem pozemků je EKOSPOL, a.s. 

 
Na závěr jednání Zastupitelstva MČ Praha - Ďáblice PhDr. Novotný poděkoval všem 
přítomným a popřál pěkný večer a klidné strávení dovolených. 
 
 
Konec zasedání: 20:41 hod. 
Zapsala: Jana Šimečková 
Za ověřovatele: PhDr. Vladimír Novotný, RNDr. Martin Smrček, Ing. Lenka Stroblová   
V Praze dne: 23. 06. 2011  
 


